

《单词百科:rehabilitate是什么意思?rehabilitate怎么发音?rehabilitate的解释和用法》

英语单词rehabilitate是什么意思?rehabilitate怎么读?rehabilitate怎么发音?简答网为您整理了rehabilitate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rehabilitate怎么读

rehabilitate的读音:[, ri : ə ' b ɪ l ɪ t e ɪ t]

rehabilitate的意思

1、vt.使康复;使复原, 修复;使恢复原状;使恢复名誉;

rehabilitate的相关词组

1、rehabilitate prisoners 改造囚犯

2、rehabilitate prisoner 改造囚犯

rehabilitate的近义词

- 1、**acclimatize** vi.& vt. (使) 服水土, (使) 适应新气候或环境;
- 2、**assimilate** v. (使) 同化, 融入;吸收, 接受;
- 3、**mend** v.修理;缝补;康复;解决争端;
- 4、**naturalize** vt.接收 (外国人) 入籍;使归化;将 (植物等) 引进异域种植;吸收;
- 5、**re-educate** vt.再教育;重新教育;对 (某人) 再培训或再教育;

rehabilitate的反义词

- 1、**purge** vt.清除, (使) 净化; (使) 通便;肃清;

rehabilitate的双语例句

- 1、a unit for rehabilitating drug addicts

帮助吸毒者恢复正常生活的机构

- 2、The scar that blain blain leaves? How ability rehabilitate?

痘痘留下的疤? 怎样才能修复 啊?

- 3、His candidacy has divided the party; while most have scorned him, others have sought to rehabilitate him.

他的候选资格使该党出现分化; 其中大多数人都嘲弄他, 而另外一些人则想办法为他恢复名誉。

- 4、Objective: Apply with lateral's femoral anterior dissociative flap rehabilitate the foot's defect of extensive soft tissue.

目的: 应用股前外侧游离皮瓣修复足部大面积软组织缺损.

- 5、The Kremlin has massively rewritten history, approving textbooks that rehabilitate Stalin as an effective manager.

克里姆林宫已在大规模重修历史,
认可那些将斯大林还原为一位“有力的管理者”的教科书。

6、New version still optimized the sort function in flaw rehabilitate, promote efficiency significantly.

新版本还优化了漏洞修复中的排序功能, 显著提升效率。

7、There was no money to rehabilitate the tower.

没有资金修复那座塔。

8、Is operation of acne scar rehabilitate how one and the same?

痤疮疤痕修复手术是怎么一回事?

9、...a program for rehabilitating low-income housing.

对低收入者的住房进行整修的项目

10、Ten years later, Dreyfus was rehabilitated...

10年之后, 德雷福斯的冤情得以昭雪。

11、Considerable efforts have been made to rehabilitate patients who have suffered in this way.

为帮助遭受这种病痛折磨的病人康复付出了巨大努力。

12、Control group had 51 patients whom were instructed to rehabilitate only once.

对照组51例,仅进行一次康复指导。

13、He played a major role in rehabilitating Magritte as an artist.

他对恢复玛格里特艺术家的名誉起了重要的作用。

14、Amending acts in 1933,1934, and 1935 attempted to help honest debtors rehabilitate themselves.

一九三三年,
一九三四年和一九三五年通过的修正案是为了帮助诚实的债务人恢复自己的地位。

15、It needs your support and participation to rehabilitate the urban environment.

实施城市综合整治需要您的支持和参与。

16、It aims to rehabilitate and develop natural forests.

主要解决天然林的休养生息和恢复发展问题。

17、The prime minister seems to be trying to rehabilitate the former defence secretary.

首相似乎在努力为前国防大臣恢复名誉。

18、A lot of the older houses have now been rehabilitated.

很多老房子现在都进行了修葺。

以上是简答网为您整理的rehabilitate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/rehabilitate>